
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 170
Af artiklen "Justitsminister vil forebygge i fængsler" fra Politiken den 28. august
2010 lancerer ministeren, at han ønsker at en bedre forebyggende indsast i
fængslerne, herunder bedre behandlingstilbud til narkomaner og indsatte, der
er afhængige af hash samt en ny afdeling for stærke fanger. Ministeren bedes
redegøre nærmere for de tiltag han påtænker og oplyse, hvad disse tiltag vil
koste samlet, og hvad de enkelte tiltag vil koste efter ministerens opfattelse samt
fremsende en tidsplan for igangsættelsen af tiltagene.
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20091, jf. REU alm. del -
spm. 1520.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. november 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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